



Dear holders of Equity Participation Certificates

Dar Al Maal Al Islami Trust

Al Salam Alikoum Wa Rahata Allah Wa Barakatouh,

Annual General Meeting (39)

As you are kindly aware due to Corona Virus COVID-19 pandemic and the resulting restrictions on public gathering by the health authorities, the 39th Annual General Meeting of the Equity Participation Certificates of Dar Al Maal Al Islami Trust ("Units") will be held at 9AM, on Tuesday 7th August, 2021, virtually through ZOOM link for which the process will be as per hereunder.

Unitholders are kindly requested to please read the following email carefully:

1. Unitholders are kindly requested to access the link <https://zoom.us/download> through their laptops, smart phones, tablets or desktops.
2. For this purpose, it is advisable to download the **Zoom App** ahead of time on the individual devices (i.e. laptops, smart phones, tablets or desktops) of all Unitholders. In addition for participating webcam/videocam, mic, speakers, headphones will be required which are generally available on laptops, tablets and smart phones.
3. All Unitholders, will be advised via Dar Al Maal Al Islami Trust website of: (i) Conference Number and (ii) Password to access the Conference which will link to

السادة الكرام / مالكي شهادات الوحدات السهمية
دار المال الإسلامي القابضة

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته...

الاجتماع السنوي العام العادي التاسع و الثلاثين (39)

كما تعلمون جيداً بسبب جائحة كورونا (COVID-19) والقيود المفروضة على التجمعات العامة من قبل السلطات الصحية، سيتم عقد الاجتماع السنوي العام العادي (39) التاسع والثلاثين لحاملي شهادات الوحدات السهمية لدار المال الإسلامي القابضة ("الوحدات السهمية") في تمام الساعة التاسعة (9) صباحاً، يوم السبت 7 أغسطس 2021م عن طريق اجتماع افتراضي عبر وسيلة الاتصال الإلكترونية المرئية ZOOM وفقاً للترتيبات التالية:

يرجى من حملة الوحدات السهمية الكرام قراءة التالي بعناية:

1. نرجو من السادة / حملة الوحدات السهمية الوصول إلى الرابط <https://zoom.us/download> من خلال أجهزة الكمبيوتر المحمولة أو الهواتف الذكية أو الأجهزة اللوحية أو أجهزة الكمبيوتر المكتبية.
2. لغرض المشاركة في الاجتماع ، يُنصح بتنزيل تطبيق Zoom مقدماً على الأجهزة الفردية (أي أجهزة الكمبيوتر المحمولة أو الهواتف الذكية أو الأجهزة اللوحية أو أجهزة الكمبيوتر المكتبية) لجميع حملة الوحدات السهمية. يرجى ملاحظة ضرورة استخدام الميكروفون ومكبرات الصوت أو سماعات الإذن عند استخدام تطبيق كاميرا الويب / كاميرا وحتى يتمكن من المشاركة. ان أجهزة الكمبيوتر المحمولة والأجهزة اللوحية والهواتف الذكية، وبشكل عام مزودة بوسائل إيصال الصوت.

3. سيتم إبلاغ حملة الوحدات السهمة عن طريق موقع دار المال الإسلامي القابضة بما يلي: (1) رقم الاجتماع و (2) كلمة المرور للتمكن من الوصول إلى الاجتماع الافتراضي

Zoom portal. Also phone numbers will be provided in case of any complaint.

4. The 39th Annual General Meeting will be at 9 AM, on Saturday 7th August, 2021, Bahrain Time.

5. It is advisable that Unitholders should login for the meeting at least 30 minutes before the meeting i.e. at 8:30 AM.

6. Once the Unitholders are logged in to the 38th Annual General Meeting, their attendance will be marked, by Secretary to the Board of Supervisors / Administrators.

7. To be doubly sure, we have dedicated Phone Numbers i.e. +973 1756 0884 / +973 1756 0881 / +973 17584 002 to extend any help to Unitholders.

8. The voting for the agenda of the Meeting will be through Dar Al Maal Al Islami Trust website: <http://www.dmitrust.com>.

9. The proxy holders will be facilitated through the Voting Desk, through above mentioned emails or by physical delivery to the above Voting Desk.

Please let us know in case of any query or further explanation.

Thanks and best regards,

By order of the Board of Supervisors
(Secretary to the Board of Supervisors)

الذي سيرتبط ببوابة Zoom. سيتم ايضا ذكر ارقام الهواتف في حالة وجود أي استفسار او طلب اي مساعدة.

4. موعد الاجتماع العام التاسع والثلاثين هو الساعة (9) التاسعة صباحاً يوم السبت 7 أغسطس 2021م، بتوقيت مملكة البحرين.

5. من المستحسن لحملة الوحدات السهمية القيام بتسجيل الدخول للاجتماع قبل 30 دقيقة على الأقل من موعد الاجتماع ، أي الساعة 8:30 صباحاً.

6. بمجرد تسجيلكم الدخول في الاجتماع السنوي (39) التاسع والثلاثين للجمعية العمومية، سيتم تأكيد حضوركم من قبل سكرتير مجلس المشرفين / و الطاقم الإداري.

7. للمساعدة فقد تم تخصيص أرقام الهواتف التالية: /
+973 1758 4004 +973 1756 0881
+973 1756 0884 / لتقديم أي مساعدة لحملة الوحدات السهمية.

8. سيتم التصويت على اجندة الاجتماع من خلال موقع دار المال الإسلامي القابضة الإلكتروني:
<http://www.dmitrust.com>

9. سيتم تسجيل التوكيلات لمالكي الوحدات السهمية من خلال مركز التصويت، او من خلال رسائل البريد الإلكتروني المذكورة أعلاه أو عن طريق تسليم خطابات إلى مركز التصويت المذكور أعلاه قبل موعد الاجتماع.

يرجى إعلامنا في حالة وجود أي استفسار أو مزيد من التوضيح.

مع اطيب التمنيات ،
بأمر من مجلس المشرفين
(سكرتير مجلس المشرفين)